
Onderwerp: Hulp gevraagd | sluit aan bij de lobby modernisering verlofregeling politici
 
Aan: alle provinciale statenleden van Nederland – vriendelijk verzoek aan de griffie om dit bericht 
door te geleiden waarvoor dank
 

Beste heer, mevrouw,
 
In onze gemeenteraden vinden we de verlofregeling voor raadsleden te beperkt en niet meer van 
deze tijd. Je kunt alleen met verlof en vervangen worden als raadslid als je ziek of zwanger bent. 
Verlof bij adoptie of langdurige zorg voor een naaste is niet mogelijk. En in de uitvoering is de 
regeling inflexibel. Je zit aan (opvolgende) vaste periodes van 16 weken vast. Gevolg is dat 
raadsleden in de praktijk soms gewoon niet of te kort met verlof gaan, of juist langer moeten dan 
nodig.  Hoog tijd voor modernisering en versoepeling van de verlof- en vervangingsregeling! 
 
Wij zijn daarom een lobby gestart en hebben een brief gestuurd aan de Vaste commissie 
Binnenlandse Zaken (zie bijlage). Onze oproep heeft geleid tot Kamervragen.  De Minister heeft 
aangegeven geen aanleiding te zien voor nieuwe verlofmogelijkheden voor volksvertegenwoordigers. 
Net als wij vindt ook de Vereniging voor Raadsleden dit een teleurstellende reactie. Wel zal het 
ministerie binnenkort in overleg treden met beroepsgroepen (verenigingen voor raadsleden, 
statenleden en algemeen bestuurders waterschappen) en bestuurlijke koepels (VNG, IPO, UvW en 
genootschap voor burgemeesters) over de wenselijkheid van modernisering  de regeling. Bijgevoegd 
ook de brief die de burgemeester van Groningen heeft verstuurd aan de Minister en de brief die Jan 
van Zanen, de vorige burgemeester van Utrecht, al verstuurde.
 
Steun
Om hiernaast ook als gemeenteraden maar ook provinciale staten (!) zelf duidelijk te maken dat dit 
een landelijke door politici breed gedragen oproep is, vragen we jullie hulp. In Utrecht heeft de 
gemeenteraad het standpunt ingenomen via de werkgeverscommissie in het presidium 
(fractievoorzittersoverleg), in Breda via de griffier die de fractievoorzitters heeft gepolst en in 
Groningen via het aannemen van een motie (zie bijgevoegd). Ons betoog en argumenten zijn niet 
alleen van belang van gemeenteraadsleden maar voor alle volksvertegenwoordigers in ons land. Wij 
hopen dat dit ook door u en uw leden wordt (h)erkend. Indien gewenst lichten wij onze standpunten 
graag toe in een telefonisch gesprek. Willen jullie laten weten of er steun is bij een 
meerderheid van jullie staten voor de standpunten zoals eerder verwoord in onze 
brief? Stuur graag een reactie naar j.ferket@gemeenteraad@utrecht.nl. 
 
Met vriendelijke groet,
 
Jony Ferket, Florien Bouts en Merel van Hall – fractievoorzitter D66, senior adviseur griffie en griffier 
namens de gemeenteraad van Utrecht,
 
Mede namens:
 
Tim van het Hof, Rick Zagers, Paul Piket - fractievoorzitter D66, gemeenteraadslid VVD en griffier 
namens de gemeenteraad van Breda
 
Ceciel Nieuwenhout, Rik van Niejenhuis en Josine Spier - gemeenteraadsleden GroenLinks en PvdA 
en griffier namens de gemeenteraad van Groningen
 -- 
Jony Ferket
Fractievoorzitter D66 Utrecht
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